

CATALO Algae Calcium Powder uses unpolluted red algae calcium from Iceland, naturally contains calcium and magnesium. This natural plant source sustainable algae is clinically proven to improve joint health.* This natural source of calcium offers a wide spectrum of highly bioactive and natural multi-minerals. Together with its natural ability to become ionic upon contact with moisture, it is easy for the body to digest, absorb and utilize. Unlike calcium extracted from limestone, CATALO Algae Calcium Powder from natural algae source will not cause gassy stomach and constipation. Each serving contains 340mg of calcium helps to maintain bone health by increasing bone mass and strengthening bone tissue and structure. It is also clinically proven to effectively enhance joint mobility, enabled by the strengthened bone structure and integrity.* Its unique solubility property makes it convenient for people in all ages.

Main Functions:

- Strengthen bone tissue and structure
- Improve bone density and tenacity
- Promote and strengthen teeth development
- Reduce bone loss
- Relieve joint pain and promote mobility

Suitable for: Teenagers, adults, elderlies, pregnant and lactating women, concerned about bone and joint health

CATALO Algae Calcium Powder

純天然植物海藻鈣粉

Natural Plant Source

Highly Absorbable

Increase Bone Mass

Strengthen Bone Tissue & Structure

Support Joint Health & Mobility



Bioavailable
Natural Minerals

75 Grams
DIETARY SUPPLEMENT

Nutrition Information

Serving Size: 2 Level Spoons (2g)

Servings Per Container: About 38

Amount Per Serving

Aquamin™ Natural Sea Algae Calcium Powder	2000mg
Natural Calcium	340mg
Natural Magnesium	20mg

Energy (kcal)	1.4	Carbohydrates (g)	0
Total Fat (g)	0	- Sugars (g)	0
- Saturated Fat (g)	0	Protein (g)	0
- Trans Fat (g)	0	Sodium (mg)	0

Serving Directions	For 6 months to age 2, take half level spoon (0.5g) daily. For age 3-11, take 1 level spoon (1g) daily. For age 12 or above, take 1 level spoon (1g) twice daily. For pregnant and lactating women, take 2 level spoons (2g) twice daily. Take after meal. Add to water or mix with foods (e.g. soup, milk, congee).
*Please use the spoon attached for measurements	

Ingredients	Aquamin™ Natural Sea Algae Calcium Powder
-------------	---

Net Weight	75g
------------	-----

Storage	Keep in a dry and cool place. Avoid direct sunlight
---------	---

*Frestedt, J., L., et al. 2008, Nutrition Journal, Vol. 7-9.

Aquamin™ is a registered trademark of Marigot Ltd.



Made in USA

Manufactured by cGMP certified facility for CATALO Health Inc. USA

Distributed by CATALO Natural Products Inc. Walnut, CA 91789, USA

Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods
7/F, 81 Hung To Rd., Hong Kong

Customer Hotline: (852) 3556 8686

CATALO.COM



Product Code
3136

美國家得路純天然植物海藻鈣粉 採用無污染冰島深海的天然紅海藻鈣，蘊含純天然鈣及鎂，臨床證實有效改善關節健康*。純天然植物海藻鈣的純天然微細份子結構，比一般合成鈣質更具活性功效，接觸水份後，會變成離子狀態，易被人體吸收。與一般從石灰石提取的碳酸鈣不同，純天然海藻鈣不會引致胃氣脹和便秘，亦不會對身體造成負擔。每食用份量提供340毫克純天然鈣，有效提升骨質密度，強化骨骼組織及結構，全面鞏固骨骼健康。經臨床證實，有效提升關節靈活性，體驗健康骨骼組織帶來的效用*。幼細粉末方便加入食物及飲料中，不同年齡人士均可享用。

主要功效：

- 強化骨骼組織及結構
- 改善骨質密度和韌性
- 促進和強化牙齒生長
- 緩減骨質流失
- 減輕關節活動痛楚，改善靈活性

適合人士：發育中的兒童及青少年、成人、長者、孕婦及餵哺中婦女，關注骨骼及關節健康人士

營養資料

食用份量：2平匙（2克）
每包裝所含食用份量：約38

每食用份量	
天然紅海藻鈣	2000毫克
天然鈣	340毫克
天然鎂	20毫克
能量（千卡）	1.4
蛋白質（克）	0
總脂肪（克）	0
-飽和脂肪（克）	0
-反式脂肪（克）	0
碳水化合物（克）	0
-糖（克）	0
鈉（毫克）	0

建議食法	6個月至2歲：每天1次，每次半平匙（0.5克） 3至11歲：每天1次，每次1平匙（1克） 12歲以上：每天2次，每次1平匙（1克） 孕婦及餵哺中婦女：每天2次，每次2平匙（2克）。請於餐後服用 將海藻鈣粉加入任何食品中（例如湯、奶、粥等）食用
*請使用產品附送膠匙量度份量	
成份	天然紅海藻鈣
內容量	75克
此日期前最佳	如盒所標示（日月年）
保存方法	請放於乾燥及陰涼地方，避免陽光直接照射

美國 家得路 客戶服務熱線：(852) 3556 8686

網頁：CATALO.COM

產品編號 3136